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SLOVENSKO: Víkendové bezprecedentné pošliapanie dôstojnosti a poníženie väčšiny občanov
Slovenska, ktorí z obavy o stratu príjmu, zamestnania či dokonca strechy nad hlavou, podstúpili
nedobrovoľné celoplošné testovanie na COVID-19, zhodnotil premiér Igor Matovič ako “najväčšie
manévre v dejinách” a po skončení prvého kola aj víťazoslávnym výrokom na sociálnej sieti: “3
milióny úspešne začipované.”

Pochvalu pridala aj prezidentka republiky Zuzana Čaputová: “Víkendové plošné testovanie sa
nepochybne podarilo dobre zvládnuť… Uznanie patrí všetkým, ktorí sa na tom podieľali,
predovšetkým vláde, armáde, polícii…”

Triezvo uvažujúci ľudia sa však neubránia pocitu hraničiacemu s istotou, že tu nešlo o vírus, ale
predovšetkým o testovanie otrockej poslušnosti ľudí, ktorí ešte stále nemajú odvahu čeliť súčasnému
nebezpečnému politickému šialenstvu.

K podozrivému nákupu testov sa teraz vyjadrovať nebudem. Ani k výhradám odbornej verejnosti,
ktorá spochybnila celý zmysel testovania, za čo si vyslúžila vulgarizmy a dehonestáciu od premiéra
Matoviča.

Aká však bola realita “operácie”, ktorá raz vojde do dejín ako nepochopiteľná hanba Slovenska?

https://cz24.news/celoplosne-testovanie-velka-slava-alebo-nehanebny-chaos/
https://cz24.news/celoplosne-testovanie-velka-slava-alebo-nehanebny-chaos/


Veľmi vážna kritika prípravy celoplošného testovania sa objavila na oficiálnej webovej stránke mesta
Myjava. Primátor Pavel Halabrín píše o chaose nielen pri príprave priestorov, ale aj materiálneho
zabezpečenia. “Ani v sobotu ráno nebolo jasné, či bude dostatok ochranných odevov, plášťov,
respirátorov alebo certifikátov a testov. Až komické bolo, že boli 3 druhy tlačív pre
administrátorov, niekde chceli rodné číslo, niekde číslo občianskeho preukazu, inde čísla
telefónov. Koordinácia, logistika, informovanosť bola absolútne chabá. Nie vinou vojakov,
ktorí tu boli, avšak boli riadení z troch rôznych miest a každý mal iné pokyny a
informácie,” čítame na mestskom webe.

Primátor spochybnil aj samotné výsledky testov. Zo zverejnenej tabuľky sa dozvedáme, že oficiálny
počet testovaných bol 17 753 ľudí, pričom pozitívnych bolo 249, čo je 1,4 percenta. Skutočné
výsledky sú 19 193 otestovaných ľudí, z toho 145 pozitívnych, čo je 0,75 percenta! “Podľa môjho
názoru, spôsob ako to zrátali a zverejnili výsledky presne zodpovedá tomu, ako to
pripravovali. V tom chaose a bordeli, kde politici si mysleli, že všetko vedia a tí chudáci vo
výkone dostávali protichodné pokyny, tak sa aj spočítali výsledky. Chcem veriť, že v tom
chaose sa pomýlili,” myslí si primátor Pavel Halabrín.

Na otázku, či po predchádzajúcich výhradách odborníkov o pochybnej výpovednej hodnote testov
malo mesto šancu testovanie odmietnuť, primátor odpovedá: “Vždy máme šancu. Aj teraz môžem
povedať, že to robiť nebudeme, ale obrátilo by sa to proti občanom. Tí by sa dostali do
problémov, boli by obmedzovaní v pohybe, možno budú mať problém s deťmi do školy,
možno budú mať problém v zamestnaní, možnosť ísť k lekárovi a vôbec voľne sa
pohybovať,” Ako doplnil, validitu testovania nerieši, ani to, či má zmysel. Ako verejný funkcionár a
miestna autorita musí spraviť všetko preto, aby tam ľudia išli a urobili sme pre nich to najlepšie.

Po zlých skúsenostiach s prípravou prvého víkendu testovania očakáva, že nasledujúce testovanie
bude kvalitnejšie: “Len somár sa nenaučí na vlastných chybách a nevyužije skúsenosť, ktorú
získal,” uzavrel primátor Myjavy.

Na nesúhlas s výsledkami testovania ako ich spočítali vojaci nielen v Myjave, zareagovala na dnešnej
tlačovej konferencii prezidentka Zuzana Čaputová. Primátori a starostovia v druhom kole požadujú
prístup k číslam pozitívne testovaných a nahliadať do štatistík. “Pokiaľ samospráva je absolútne
kľúčový pilier spolu s ozbrojenými silami úspešnosti danej akcie, či už sa deje lokálne alebo
sa diala celoplošne, je dobré, ak disponuje informáciami, ktoré potrebuje pre výkon svojich
právomocí,” upozornila prezidentka a zdôraznila: “Správa vecí verejných zdola na miestnej
úrovni je absolútne kľúčová aj pre kritické situácie v krajine, akej čelíme a pre
organizovanie mimoriadnych a výnimočných prístupov.”
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Kritika testovania na webe mesta
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